
 

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-10-06 

 

 

 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

1 (50) 

 
 
Datum 2020-10-06 

 

Tid Kl. 14:00-17:30 

 

Plats A-salen, Sollefteå kommunhus, Sollefteå 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga  Anna-Sofia Kulluvaara, Kommundirektör, §§ 158-177 

Närvarande Anna Forsberg, sekreterare, §§ 158-177 

 Niklas Nordén, Ekonomichef, § 159, § 173 

 Ann-Katrin Lundin, Huvudenhetschef, § 158 

 Örjan Abrahamsson, Huvudenhetschef § 158, § 167 

Mikael Näsström, Näringsliv, § 161 

Jonathan Söderlund, Sollefteå, § 163 

 

 

   

   

     

Underskrifter Sekreterare  .....................................................................    

  Anna Forsberg §§ 158-177 

 
 Ordförande  .....................................................................     

  Johan Andersson (C) §§ 158-177 

 

  Justerare ……………………………………………  

  Åsa Sjödén (S) §§ 158-177 
 

   
 

Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens officiella webbanslagstavla. 
 
Myndighet  Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum  2020-10-06 
 
Anslaget sätts upp 2020-10           tas ner 2020- 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 
 
Underskrift ……………………………………………………………………  / 
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Närvaro- och tjänstgöringslista 

Namn När- 

varo 

Tjg. 

ers. 

Reservation Jäv Anteckning  

§ § § § § § § § § 

Ledamöter 

Johan Andersson (C) X  
    

     
Ordförande 

Maria Wennberg (C) X  
    

     
 

Anton Ångman (C) X  
    

     Tjg §158, deltar 

§§168-177 

Birgitta Häggkvist (VI) X  
    

     
 

Ulrika Bergman (VI) X  
    

     
 

Roger Johansson (VI) X  
    

     
 

Kjell-Åke Sjöström (V) X      
     

 

Ulf Breitholtz (V) X      
     

Tjg. §§ 158-167 

John Åberg (S) X      
     

 

Åsa Sjödén (S) X      
     

Justerare 

Tommy Svensson (S) -      
     

 

Mikael Sjölund (S) -      
     

 

Lillemor Edholm (S) X      
     

 

Vakant (S) -      
     

 

Roger Westerlund (-) X      
     

 

Ersättare 
Joel Ölund (C) X X     

     
Tjg §§ 159-177 

Monica Tirri (C) -            

Daniel Höglund (C) X      
     

 

Jörgen Åslund (VI) X      
     

 

Linus Källgren (VI) X      
     

 

Maria Eriksson (VI) -      
     

 

Sebastian Nygren (V) X X     
     

Tjg §§ 167-177 

Marie Hansson (V) X      
     

Deltar §§ 158 

Lennart Önblad (S) X X     
     

 

Åsa Nilsson (S) X X     
     

 

Susanne Lindahl (S) - -     
     

 

Morgan Nordin (S) X X     
     

 

Vakant (S) 
-      

     
 

Folke Lindgren (M) X      
     

Deltar §§ 158-167 

Sven-Erik Ragnarsson  

(-) 

 

X      
     

Deltar §§ 158-167 
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Val av justerare 
Åsa Sjödén (S) väljs att justera protokollet. 

 

Justering av dagordning 
- 

 

Anmälan av protokoll 
Protokoll anmäls från kommunstyrelsens utskott. 

 
- Utskottet för Samhällsutveckling 2020-09-07 

- Allmänna utskottet 2020-09-08 

- Utskottet för Vård och omsorg 2020-09-09 

- Utskottet för Unga och lärande 2020-09-10 

 

 

Läggs till handlingarna. 
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§ 158  Dnr KS 8/2020 

 
Muntliga informationer 
 

Beslut 

Informationerna noteras. 

 

Ärendebeskrivning 

Information lämnas kommunstyrelsen enligt följande.  

 

Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor. 

 

 

Örjan Abrahamsson och Ann-Katrin Lundin, Huvudenhetschef samt Anna-Sofia 

Kulluvaara, Kommundirektör  

Informerar om; 

• Svenskt Näringslivsrankning - Målet var att till och med år 2020 klättra 100 

placeringar i rankingen som genomförs av Svenskt Näringsliv varje år. 

Kommunen har nu klättrat 126 placeringar. 

• Det har publicerats en ny webbsida för kommunen. 

• Sollefteå Kommun har beviljats medel för att genomföra en förstudie för 

utveckling av Hallstaberget. 

• Skolan har verksamhet som normalt, förekommer ganska hög frånvaro på vissa 

ställen. Beror bla. på stränga restriktioner kring att stanna hemma vid symptom. 

• Presentation av Sara Matsson som är ny verksamhetschef för- och grundskola. 

• Besöksförbudet på äldreboenden har hävts from. 1 oktober.  

Det har varit många besök under helgen. Rekommendationer för resepektive 

boende har tagits fram.  

• Corona läget – ökning i antalet smittade i Sverige. Sollefteå kommun har två 

personer inom omsorgen med konstaterad smitta. Smittspårning pågår. 

 

Genomgång av utredning matavfall 

Åsa Eriksson, Avfallschef och Jan-Olof Åström, Konsult WSP 

Informerar om den utredning som gjorts vad gäller matavfall. 

Berättar att Regeringen beslutade den 24 september 2020 att kommunernas system för 

insamling av matavfall ska vara på plats den 31 december 2023. 

Redovisar hållbarhetsanalys, miljönyttan med separat matavfallssystem.  

Avfallets klimatpåverkan presenteras. 

Resultat av utredningen gås igenom. Tidsplan för införande delas ut. 

Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor. 
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Uppföljning Personligassistans på entreprenad 

Ewa Sundström, verksamhetschef och Lars Sundequist, Funktionsstöd 

Informerar om bakgrunden till när verksamheten flyttades över till entreprenör 1 april 

2020. 

Presenterar siffror på hur många brukare som valt privata entreprenörer samt hur många 

personliga assistenter som bytte arbetsgivare. 

Kommunen har ett kontroll- och kvalitetsansvar gentemot entreprenören. Lars 

Sundequist, huvudansvarig presenterar hur arbetet genomförs. 

Fredrik Carlsson, VD Carelli assistans berättar om deras verksamhet och de utmaningar 

som företaget har drabbats av i samband med övergången och pandemin Corona. 

Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor.  
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§ 159 Dnr KS 13/2020 

 

Delårsrapport per sista augusti 2020 och helårsprognos 2020. 
Beslut 

 
Kommunstyrelsen föreslår  

Kommunfullmäktige besluta 

  

Kommunfullmäktige godkänner delårsbokslutet för årets åtta första månader samt prognos för 

ekonomiskt utfall 2020.  

 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att uppdra till verksamheterna med negativa budgetavvikelser att vidta åtgärder för att 

komma i anslagen budgetram. Samt uppmana samtliga verksamheter att se över intäkter 

och kostnader så att kommunen får budgeten i balans. 

 

Information 

Niklas Nordén, Ekonomichef, deltar och informerar om delårsrapport och helårsprognos. 

 

Befolkning har minskat till 18 956 stycken, arbetslösheten är för närvarande 8,7%. 

Redovisar budgetavräkning per verksamhet.  

Visar utveckling av skatter och bidrag i förhållande till nettokostnader. 

 

Föredrar verksamhetsmål och måluppfyllnad. Det finns påverkan på uppfyllanden av 

vissa mål på grund av Corona. 

 

Ärendebeskrivning  

Delårsbokslut har upprättats för perioden januari till och med augusti 2020. Resultatet per 

sista augusti är 49,2 mnkr att jämföra med 41,1 mnkr vid motsvarande period 2019.  
Prognos för helåret 2020 bedöms till 47,5 mnkr vilket är 38,6 mnkr bättre än budget och 

framförallt en följd av höga statliga satsningar, tidigarelagd ändrad kostnadsutjämning 

samt stöd för merkostnader för pandemin under 2020. Det planerade omställningsarbetet 

har till följd av pandemin kraftigt bromsats upp varvid verksamheterna visar negativa 

resultat.  

 

Beslutsunderlag  

Förvaltningsyttrande, Niklas Nordén, KS 13/2020-21 

Delårsbokslut januari-augusti 2020, KS 13/2020-22 
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Förvaltningens förslag till beslut:  

Kommunstyrelsen föreslår fullmäktige besluta:  

Kommunfullmäktige godkänner delårsbokslutet för årets åtta första månader samt 

prognos för ekonomiskt utfall 2020.  

 

Förslag till beslut på mötet 

Birgitta Häggkvist (Vi) föreslår följande tillägg ”Att uppdra till verksamheterna med 

negativa budgetavvikelser att vidta åtgärder för att komma i anslagen budgetram. Samt 

uppmana samtliga verksamheter att se över intäkter och kostnader så att kommunen får 

budgeten i balans.” 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) frågar om Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta enligt förvaltningens förslag. Finner så. 

 

Frågar även om Kommunstyrelsen beslutar att uppdra till förvaltningen enligt Birgitta 

Häggkvist (VI) förslag. Finner så. 
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§ 160  Dnr KS 210/2020 

 

Aktieägaravtal för Höga Kusten Destinationsutveckling AB 
Beslut 
 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att underteckna avtalet. 

 

Ärendebeskrivning 

HK Dests styrelse föreslår en förändring av bolagets aktieägaravtal till att omfatta både 

strategiska tjänsteköp för destinationsutveckling samt uppdraget för den turistiska 

besökarservicen. Idag omfattar aktieägaravtalet endast strategiska tjänsteköp för 

destinationsutveckling trots att bolaget sedan 1.1.2017 har övertagit ansvaret för den 

turistiska besökarservicen. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen tillstyrker förslaget då det ger ett tydligare uppdrag och inte två separata 

processer och uppdrag för Höga Kusten Destinationsutveckling. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Finansieringen för turistservicen som legat fast sedan 2017 och föreslås införlivas i den 

generella finansieringen uppgår till 580 tkr. För framtiden så kommer denna del att 

hanteras precis som övriga uppdraget, huruvida det blir en merkostnad eller inte avgörs 

enligt aktieägaravtalet i mars varje år när budgetanslagen fastställs: ökat, minskat eller 

oförändrat.  

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Mikael Näsström, KS 210/2020-3 

Aktieägaravtal för höga Kusten Destinationsutveckling AB, KS 210/2020-2 

Bakgrund – Förslag till reviderat aktieägaravtal HK Dest, KS 210/2020-1 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att 

underteckna avtalet. 

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att underteckna avtalet. 
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§ 161 Dnr KS 226/2020  

 

Bredbandsansökan ”Ortssammanbindande nät mellan 
Örnsköldsviks kommun och Sollefteå kommun 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att under förutsättning att beslut tas enligt bifogad finansieringsplan hos deltagande 

medfinansiärer, äga och medfinansiera projektet ”Ortssammanbindande nät mellan 

Örnsköldsviks kommun och Sollefteå kommun” med 736.436 kr år 2021 samt 545.724 kr 

år 2022 totalt 1.282.160 kr. (ID 81360) 

 

Information 

Mikael Näsström, Stadsnät, informerar om ärendet. 

Regionen har beslutat om medfinansiering i projektet.  

Sträckan Näsåker till Grundtjärn skapar redundans mot Örnsköldsvik och norrut. 

Förevisar finansieringsmodellen. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning  

Inom ramen för de ERUF-medel som avsatts för bredbandsutbyggnad hos Tillväxtverket 

finns medel återförda som återigen blivit ansökningsbara. I en regional analys har en 

förbindelse mellan Sollefteå och Örnsköldsviks kommuner blivit prioriterad. 

  

Ansökan om medfinansiering på 6.491.947, kr är inskickad till Region Västernorrland. 

Örnsköldsviks kommuns medfinansiering uppgår till 340.827 kr  

 

Detta projekt ska finansiera utbyggnad av följande sträcka i Sollefteå(79%) och 

Örnsköldsviks(21%) kommuner:  

- Näsåker – Grundtjärn; med projektbudget: 16.229.869 kr 

Förvaltningens bedömning 

Projektansökan matchar prioriteringarna i kommunens bredbandsstrategi. Sträckan som 

nämns ovan är en viktig länk mellan Sollefteå och Örnsköldsviks kommuner som i dag 

saknas. Sträckan kommer, förutom att den ger anslutningsmöjlighet för företag, 

fastboende och fritidshus, vara av stor vikt för att åstadkomma ett robust och driftsäkert 

regionalt nät i Västernorrland.  

I denna ansökan förväntas kommunerna medfinansiera med 10 %, återstående 

medfinansiering kommer från Region Västernorrland (40 %). Tillväxtverket finansierar 

50% av kostnaderna. Projektet ger möjlighet till bredbandsutbyggnad inom ett område 

som är prioriterat och finansieringen är optimal i relation till nuvarande bredbandsstöds 

utformning. 
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Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Medfinansiering av projektet förslås ske genom kommunstyrelsens konto för 

projektmedfinansiering, id: 81360, med 736.436 kr år 2021 samt 545.724 kr år 2022 totalt 

1.282.160 kr. 

 

Kundintäkter finansierar driftkostnaderna. 

 

Beslutsunderlag/Lagrum 

Förvaltningsyttrande Mikael Näsström, KS 226/2020-1 

Projektansökan, KS 226/2020-2 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår kommunstyrelsens allmänna utskott, föreslå 

kommunstyrelsen besluta  

 

att under förutsättning att beslut tas enligt bifogad finansieringsplan hos deltagande 

medfinansiärer, äga och medfinansiera projektet ”Ortssammanbindande nät mellan 

Örnsköldsviks kommun och Sollefteå kommun” med 736.436 kr år 2021 samt 545.724 kr 

år 2022 totalt 1.282.160 kr. 

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår  

Kommunstyrelsen besluta  

 

att under förutsättning att beslut tas enligt bifogad finansieringsplan hos deltagande 

medfinansiärer, äga och medfinansiera projektet ”Ortssammanbindande nät mellan 

Örnsköldsviks kommun och Sollefteå kommun” med 736.436 kr år 2021 samt 545.724 kr 

år 2022 totalt 1.282.160 kr. (ID 81360) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Tillväxtavdelningen i Sollefteå kommun 

Övik energi 

Tillväxtverket  

Region Västernorrland. 
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§ 162 Dnr KS 435/2018  

 

Reviderad plan för återetablering av Försvarsmaktens 
verksamhet i Sollefteå kommun  
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta  

 
 

Att anta den reviderade handlingsplanen för återetablering av Försvarsmaktens 

verksamhet i Sollefteå kommun.  

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Våren 2019 fattade kommunfullmäktige beslut om en handlingsplan för återetablering av 

Försvarsmaktens verksamhet i Sollefteå. Sedan dess har arbetet intensifierats och delvis 

ny information inhämtats och utifrån detta bör planen revideras.  

 

Förvaltningens bedömning 

Den 29/4 2019 fattade kommunfullmäktige beslut om ”Handlingsplan återetablering av 

Försvarsmakten” (Dnr KS 435/2018). Sedan dess har arbetet med att skapa goda 

förutsättningar för återetablering av Försvarsmakten i Sollefteå kommun intensifierats. Ett 

konkurrenskraftigt och kostnadseffektivt erbjudande har tagits fram som innebär att 

Försvarsmakten från ett beslut skulle kunna ha verksamhet igång inom 6 månader.  

Under de senaste 18 månaderna och arbetet har dialog förts med såväl Försvarsmakten, 

ansvariga politiker och studiebesök genomförts på Visby där Försvarsmakten senaste 

etablerade verksamhet. Utifrån dessa kontakter har ny information och kunskap 

tillkommit och därför bör kommunens handlingsplan förändras till att innehålla följande; 

 

”Försvarsmakten ska prioriteras och få en väg in 

Försvarsmaktens ärenden i kommunen ska ha mycket hög prioritet och ärenden som 

berör Försvarsmakten ska hanteras skyndsamt. Försvarsmakten ska få en väg in till 

kommunen som hjälper myndigheten att komma rätt och snabbt få ärenden beredda för 

beslut. En särskild grupp av tjänstemän ska också tillsättas och vara dedikerade för 

Försvarsmaktens etablering. Frågor som berör mark, VA, miljö och övriga kommunala 

tillstånd ska snabbt beredas för beslut.  

 

Jobbgaranti för medföljande 

Sollefteå kommun ska inrätta en inflytningslots och jobbgaranti för medföljande. 

Medföljande make/maka ska om de själva önskar få stöd med att matchas mot lediga 

tjänster inom såväl ideell, offentlig som privatsektor. Medföljande ska ha erbjudits ett 

arbete inom 4 månader.  

Dedikerad resurs för att stötta inflyttning 
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Vid en större etablering som Försvarsmaktens ska Sollefteå kommun ha en resurs som är 

dedikerad med att hjälpa till med inflyttning. Det kan handla om alltifrån hjälp med att 

hitta bostad, information om förskolor, skolor, föreningsliv och aktiviteter. 

 

Rekrytering 

Sollefteå kommun har god vana att arbeta med rekryteringsfrågor och har de senaste 

åren tagit fram en framgångsrik metod för rekrytering till bristyrken. I vår region finns 

också en god rekryteringsbas med ca 250 000 invånare inom en 10 mils radie. 

Redan nu har Sollefteå kommun identifierat ett 30-tal officerare i yrkesverksam ålder som 

är redo att återvända till aktivtjänstgöring i Försvarsmakten om myndigheten placerar 

verksamhet i Sollefteå.  

Sollefteå kommun står redo att samarbeta och stötta Försvarsmakten i 

rekryteringsfrågor.  

 

Tillgång till bostäder 

Det kommunala bostadsbolaget, Solatum Hus och Hem AB och Näringslivsenheten ska 

arbeta för stötta inflyttare med att hitta lämpliga bostäder. Detta kan ske inom Solatums 

befintliga bestånd, nybyggnation, samarbete med lokala mäklare eller stöd med att hitta 

lämpliga byggbara tomter för den som vill bygga sitt drömboende.  

 

Lokalt försvarsråd  

Om Försvarsmakten önskar ska Sollefteå kommun medverka till att skapa ett forum för 

dialog mellan Försvarsmakten, allmänheten och andra lokala intressenter. Detta för att 

underlätta dialogen, stötta informationsflödet och snabbt kunna lösa frågor på lokalnivå.  

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande Majed Safaee, KS 435/2020-8 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

- Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta den reviderade 

handlingsplanen för återetablering av Försvarsmaktens verksamhet i Sollefteå 

kommun.  

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta  

 
 

Att anta den reviderade handlingsplanen för återetablering av Försvarsmaktens 

verksamhet i Sollefteå kommun.  
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§   163 Dnr KS 174/2020 

 

Svar medborgarförslag - Skatepark i betong i centrala Sollefteå 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar att ärendet återremitteras  

 

Frågan återremitteras för att utredas djupare med hänvisning till vårt arbete för en 

förbättrad folkhälsa och arbetet som friluftskommun. Det är viktigt att 

ungdomsperspektivet lyfts fram i utredningen. Frågan om en skatepark i Sollefteå är av 

vikt inte minst med tanke på att det är en av få spontanidrotter i Sollefteå. Frågan ska 

utredas vidare med trepartssamverkan i åtanke, den ideella, privata och den offentliga 

sektorn. Vi vill att frågan skickas på internremiss till miljö-, och byggenheten, 

näringslivsenheten, folkhälsosamordnaren och ungdomsdelegationen. Samt:  

• Att olika lokaliseringsförslag i Sollefteå tas fram.  

• Att olika kostnadsförslag (storlek och ambition), tas fram.  

• Att olika finansieringsförslag/finansieringslösningar tas fram, bestående av 

exempelvis fonder, sponsring, bygdemedel, gåvor osv.  

• Att utredningen presenteras för Samhällsutvecklingsutskottet i februari 2021  

 

Information 

Jonathan Söderlund, Sollefteå, deltar och informerar om det intresse som finns i Sollefteå 

av en skatepark i betong i central Sollefteå. 

Visar på fördelar med en skatepark för idrott, turism och aktiv fritid. 

Överlämnar namnlistor med underskrifter från barn och ungdomar som vill att en 

skatepark ska byggas. Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor. 

 

Ärendebeskrivning 

Jeffrey Wall har lämnat nedanstående medborgarförslag. Förslaget fick mer än 25 röster 

när det publicerades på kommunens hemsida i maj 2020: 

 

” I nuläget finns i Sollefteå endast en skatepark på Hågesta. Denna har anordnats av 

privatpersoner för 15-18 år sedan och underhålls endast spontant på frivillig basis av 

föräldrar till de som åker där.  

 

Skateparken börjar bli sliten och kommer inte hålla länge till. Ofta är 20-25 ungdomar där 

samtidigt och kör så det finns ett stort intresse bland Sollefteås ungdomar av en skatepark 

i gott skick. Det skulle vara bra om en mer central skatepark i kommunal regi kunde 

ordnas. Företrädesvis en i betong som då är relativt underhållsfri.  

Sådan finns idag i kommunal regi i både Örnsköldsvik, Härnösand samt Sundsvall.  
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En sådan skatepark skulle kunna förläggas i exempelvis stadsparken eller annan när-

liggande central plats. Med det centrala läget är den lätt tillgänglig för alla. Även de som 

bor på campingen kan använda den.  

 

Skateparken skulle även kunna användas för tävlingar och/eller uppvisningar under till-

ställningar, exempelvis Nipyran eller liknande, där professionella åkare kan bjudas in för 

uppvisning och/eller workshops.  

Detta skulle markant öka attraktionskraften hos Sollefteå.  

 

Skateparken som finns i Sundsvall är känd bland skejtare vida omkring och åkare tar sig 

ofta från närliggande städer för att åka i den fantastiska parken. Nord Skateparks har 

designat och byggt bland annat skateparken i Härnösand och Örnsköldsvik…” 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen har gjort samma bedömning som förslagsställaren, att ska vi bygga en 

Skatepark bör den vara i betong. Då blir den mycket mer ändamålsenlig och relativt 

underhållsfri.  

 

Erfarenheten från att bygga parker i andra material är att det innebär mycket underhåll 

och anläggningarna blir bristfälliga ur säkerhetssynpunkt.  

 

Förvaltningen har genom åren stöttat olika initiativ att uppföra ”skateparker” i mindre 

skala, men tyvärr har underhållet inte blivit särskilt långvarigt och skaderisken ökat. 

Idag finns en anläggning på Hågesta som NP3 hjälpt föräldrar med, och  den har ovan-

stående problem.  

 

Att bygga en Skatepark kräver en speciell kompetens, där några få firmor åker runt i 

landet och anlägger dem. Skateparken i Härnösand på ca 700 m2 tog ca 4 månader att 

anlägga och kostade 5.2 mnkr.  

 

Härnösands Skatepark är inte någon speciellt stor anläggning skulle kunna vara lämplig i 

Sollefteå. Förvaltningen ser dock, under rådande ekonomiska läge, inte någon möjlighet 

att anlägga en Skatepark i Sollefteå i dagsläget.   
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Skatepark i Härnösand 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Medborgarförslaget avslås 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Bengt Åkerlind  - KS 174/2020-5 

Medborgarförslag, Jeffrey Wall – KS 174/2020-1  

Kompletterande argument – KS 174/2020-2,3 

 

Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta   

- att medborgarförslaget avslås. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Johan Andersson (C) med biträde av Roger Westerlund föreslår återremiss av ärendet 

enligt följande; 

 

”Frågan återremitteras för att utredas djupare med hänvisning till vårt arbete för en 

förbättrad folkhälsa och arbetet som friluftskommun. Det är viktigt att 

ungdomsperspektivet lyfts fram i utredningen. Frågan om en skatepark i Sollefteå är av 

vikt inte minst med tanke på att det är en av få spontanidrotter i Sollefteå. Frågan ska 

utredas vidare med trepartssamverkan i åtanke, den ideella, privata och den offentliga 
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sektorn. Vi vill att frågan skickas på internremiss till miljö-, och byggenheten, 

näringslivsenheten, folkhälsosamordnaren och ungdomsdelegationen. Samt:  

• Att olika lokaliseringsförslag i Sollefteå tas fram.  

• Att olika kostnadsförslag (storlek och ambition), tas fram.  

• Att olika finansieringsförslag/finansieringslösningar tas fram, bestående av 

exempelvis fonder, sponsring, bygdemedel, gåvor osv.  

• Att utredningen presenteras för Samhällsutvecklingsutskottet i februari 2021 ” 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) frågar Kommunstyrelsen om ärendet ska avgöras idag 

eller återremitteras enligt förslag från Johan Andersson (C). Finner att ärendet 

återremitteras. 
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§   164 Dnr KS 217/2020 

 

Detaljplan för del av Sollefteå Prästbord 1:66 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

- att anta detaljplanen för del av Sollefteå Prästbord 1:66 med flera, för villa-

tomter. 

 

Ärendebeskrivning 

Syftet med detaljplanen är att skapa sju större attraktiva villatomter i stadsdelen Präst-

bordet samt att ge möjlighet för tre befintliga fastigheterna att utöka sin tomtmark. Behov 

finns av att utöka kommunens planreserv gällande kommunala villatomter. 

 

Planförslaget har varit på samråd under tiden den 26 november till 29 december 

2019.Information om upprättat planförslag skickades till samtliga enligt fastighets-

förteckning och sändlista.  

Planhandlingar har funnits att ta del av på kommunens webbsida och på miljö- och bygg-

enheten i Sollefteå kommunhus. Under samrådstiden kom det in 13 skriftliga yttranden. 

Framförda synpunkter vid samrådet finns redovisade i en separat samrådsredogörelse. 

 

Planförslaget har varit utställt för granskning under tiden 22 juni till 27 juli 2020.  

Under granskningstiden har handlingarna varit tillgängliga för allmänheten i 

kommunhuset och på kommunens webbsida.  

 

Kungörelse om granskningen har funnits på kommunens anslagstavla. Ett meddelande om 

granskningen skickades till samtliga enligt fastighetsförteckning och sändlista.  

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen anser att upprättandet av ny detaljplan för rubricerat område är utfört 

utifrån förslag till utökning av bostadsmark enligt kommunens översiktsplan. Med detta 

är förvaltningens bedömning att Kommunstyrelsen kan godkänna förslag till beslut om 

antagande av detaljplanen. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag till finansiering 

Planavgift kommer att tas ut i samband med bygglov för att täcka upp kostnaden för 

upprättandet av detaljplanen. Kostnader för anläggande av gata och fastighetsförrättning 

täcks upp av intäkter av försäljning av tomtmarken. Intäkter fås genom anslutnings-

avgifter för vatten, avlopp och dagvatten.   
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Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att anta detaljplanen för rubricerat område. 

  

Beslutsplanring 

Utskottet för Samhällsutveckling 2020-09-07 

Kommunstyrelsen 2020-10-06 

  

Lagrum 

Plan- och bygglagen (2010:900) 4 kap 2 § 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Matti Heino – KS 217/2020-1 

Plankarta, Planbeskrivning, Samrådsredogörelse, Granskningsutlåtande – KS 217/2020-2 

 

Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår  

Kommunstyrelsen besluta 

 

- att anta detaljplanen för del av Sollefteå Prästbord 1:66 med flera, för villa-

tomter. 
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§ 165  Dnr KS 154/2020 

 

Paddelhall på Risön 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

- att avslå ansökan om paddelhall på Risön 

 

- att uppdra till förvaltningen att tillsammans med intressenterna hitta alternativa 

förslag till placering av en paddelhall 

 

- att uppdra till förvaltningen att arbeta fram förslag till ”Riktlinjer för mark-

anvisning” och använda tillväxtgruppen som referensgrupp i detta arbete. 

 

Ärendebeskrivning  

Sollefteå kommun har genom fritidsförvaltningen och näringsliv fått frågan från tre olika 

aktörer om möjligheten att uppföra en Paddelhall på Risön, Sollefteå. 

 

Förvaltningens bedömning  

Förvaltningen har utrett om en placering på Risön skulle vara möjlig på nuvarande tennis-

banor som i dag används i väldigt liten utsträckning. Tennisbanorna omfattas av ett 

(arrende)avtal men någon skötsel av banorna regleras inte i avtalet 

 

Innan kommunen anger lämplig placering för en etablering bör en utredning av området 

genomföras. Utredningen bör behandla såväl juridiska, tekniska som strategiskt viktiga 

frågor. Vid utredningen bör även frågan om andra, för ändamålet lämpliga, placeringar 

diskuteras. 

 

Förvaltningen är positiv till en etablering av en paddelhall i Sollefteå men svårigheterna 

med en etablering på Risön gör att alternativ plats bör sökas. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att avslå ansökan om paddelhall på Risön samt uppdra till förvaltningen att tillsammans 

med intressenterna hitta alternativa förslag till placering av en paddelhall 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Örjan Abrahamsson  – KS 154/2020-2 
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Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen besluta 

 

- att avslå ansökan om paddelhall på Risön 

 

- att uppdra till förvaltningen att tillsammans med intressenterna hitta alternativa 

förslag till placering av en paddelhall 

 

- att uppdra till förvaltningen att arbeta fram förslag till ”Riktlinjer för mark-

anvisning” och använda tillväxtgruppen som referensgrupp i detta arbete. 
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§ 166  Dnr KS 127/2019 

 

Biltrafik på gågatan 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

-  att förslaget om att öppna upp för biltrafik på gågatan avslås med hänvisning till 

   Polismyndighetens avstyrkan 

 

Ärendebeskrivning 

Handel Sollefteå har vänt sig till kommunen med en förfrågan om att öppna upp gågatan 

för biltrafik. I enlighet med Handel Sollefteås önskemål har Sollefteå kommun utvecklat 

två förslag för hur biltrafik genom gågatan skulle kunna se ut, båda förslagen har 

avstyrkts av Polismyndigheten. 

 

Vidare har kommunen också genomfört en enkät till såväl handlare som medborgare. 

Bland handlarna är resultatet jämnt mellan de som vill öppna upp för trafik på gågatan 

och de som inte vill det. Hos medborgarna visar enkäten att motståndet mot att öppna upp 

gågatan är stort. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen anser att handeln och gågatan är väldigt viktig för Sollefteå kommuns 

utveckling. Genom åren har också ett flertal projekt bedrivits eller finansierats av 

kommunen för att stärka handeln. Senast var det projektet ”Centrumutveckling – aktörer i 

samverkan för ökad attraktion i Centrum” som avslutades vid årsskiftet 2019/2020. 

 

För att fortsätta utvecklingen av centrum avser förvaltningen att inom kort komma med 

förslag på utredningsdirektiv för utveckling av den fysiska miljön i centrala Sollefteå. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att förslaget om att öppna upp för biltrafik på gågatan avslås med hänvisning till 

Polismyndighetens avstyrkan 

Att förvaltningen ges i uppdrag presentera utredningsdirektiv för utveckling av 

den fysiska miljön i Sollefteå centrum 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Majed Safaee – KS 127/2019-8 

 

Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen besluta 

-  att förslaget om att öppna upp för biltrafik på gågatan avslås med hänvisning till 

   Polismyndighetens avstyrkan 



 

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-10-06 

 

 

 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

24 (50) 

 

Utskottet för Samhällsutveckling beslutar: 

 

- att uppdra till förvaltningen att presentera utredningsdirektiv för utveckling av den 

fysiska miljön i Sollefteå centrum 
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§ 167  Dnr KS 231/2020  

 

Översyn Taxor Aquarena 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

Att ärendet återremitteras för att utreda; 

 

• Hur påverkar en tilläggskostnad på 200 kr/månad för boxen, enligt förslaget, de 

ekonomiska förutsättningarna för anläggningen?   

 

Nämligen bad + boxen 449 kr/månad, gym + boxen 499 kr/månad, gruppträning + 

boxen 499 kr/månad, 2 aktiviteter/abonnemang + boxen 599 kr/månad och 3 

aktiviteter/abonnemang + boxen 699 kr/månad.   

  

• Förvaltningen uppdras att ta fram ett förslag på heltäckande prislista vad gäller 

månadskort, årskort och övriga priser utifrån detta förslag till förändring vad 

gäller boxens prissättning.   

 

Information 

Örjan Abrahamsson, Huvudenhetschef, informerar om ärendet. Presenterar historik kring 

byggandet av Aquarena och övertagandet i kommunal regi. 

Informerar om resonemanget bakom föreslagna taxor och den dialog som varit med 

övriga gymaktörer. 

Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor. 

 

Ärendebeskrivning 

Aquarena togs 2020-06-01 över till kommunal drift från Sollefteå Badholding AB efter 

beslut i kommunfullmäktige 2019-02-25 § 7. 

 

Då Sollefteå kommun nu ska se över priserna på friskvårdsanläggningen, har förvalt-

ningen initierat en översyn av prissättningen utifrån de priser som råder i Sollefteå tätort 

samt kommunalt drivna gym i jämförbara kommuner. 

 

Förvaltningens bedömning 

De förutsättningar som råder för kommunen när det gäller driften av Aquarena regleras i 

kommunallagen samt konkurrenslagen. 

 

Självkostnadsprincipen, Kommunallagen 6§. 

Kommuner och regioner får inte ta ut högre avgifter än som motsvarar kostnaderna för 

de tjänster eller nyttigheter som de tillhandahåller. Lag (2019:835). 



 

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-10-06 

 

 

 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

26 (50) 

Självkostnadsprincipen innebär att de kommunala avgifterna som utgångspunkt ska 

bestämmas så att ett ekonomiskt överskott undviks. En självkostnadskalkyl består till stor 

del av osäkra antaganden varför det inte går att göra en självkostnadskalkyl som obetingat 

återspeglar de verkliga kostnaderna. Av den anledningen har lagstiftaren ansett sig vara 

tvungen att acceptera ett visst överuttag av avgifter under förutsättning att de inte väsent-

ligen överstiger självkostnaderna 

Det kommunala självstyret möjliggörs genom den s.k. avgiftsmakten vilken regleras i 8 

kap. 3 och 9 §§ RF. 91 Av bestämmelserna framgår att en kommun kan ta ut en avgift om 

riksdagen meddelat föreskrift om dess befogenhet i lag eller genom särskilt bemyn-

digande. Av 2 kap. 5 § kommunallagen framgår därför att kommuner får ta ut avgifter för 

tjänster och nyttigheter som de tillhandahåller.  

Förvaltningen kan konstatera att den kommunala budgeten för anläggningen är 5 000 tkr 

per år, (att jämföra med 7 500 tkr per år som kommunen gav i driftbidrag till förra entre-

prenören). I budgeten för Aquarena beräknas intäkterna att ligga på 2 356 tkr per år. Det 

måste dock tydliggöras att kostnader och intäkter för friskvårdsanläggningen till största 

delen handlar om badverksamheten. För att kunna härröra vilka kostnader och intäkter 

som tillhör respektive verksamhet kommer dessa att noggrant särredovisas inför en 

kommande utvärdering om huruvida verksamheten på nytt ska utsättas för anbudsgivning 

för en eventuell entreprenad, senast 1/1 2023 

Samma resonemang kan föras om 7§ i kommunallagen. 

Kommuner och regioner får driva näringsverksamhet, om den drivs utan vinstsyfte och 

syftar till att tillhandahålla allmännyttiga anläggningar eller tjänster åt medlemmarna. 

Lag (2019:835). 

Regeln innebär att det råder förbud för kommuner att driva spekulativa företag. Förbudet 

hindrar dock inte att verksamheten ger ett överskott men syftet med verksamheten är inte 

att ge vinst till kommunen. Sollefteå kommun har inte ett vinstsyfte med Aquarena utan 

själva syftet med att anläggningen byggdes var att medborgarna skulle ha en friskvårds-

anläggning med hög tillgänglighet, brett utbud och med folkhälsan som grund. 

 

Gympriser i Sollefteå tätort och i andra kommuner (kommunalt drivna gym) 

Redovisas i Förvaltningsyttrande KS 231/2020-1 med bilaga 

Riktlinjer för marknadsmässig prissättning (konkurrensverket): 

Offentliga sammanslutningar kan i likhet med andra aktörer på marknaden i princip fritt 

anpassa sina priser efter marknaden och konkurrensläget. Friheten gällande prissättningen 

begränsas emellertid av kravet på marknadsmässig prissättning. 

Om den offentliga aktörens pris understiger det pris som privata företag tar ut, kan det 

indikera att alla kostnader inte täcks eller att den offentliga aktören verkar under mer 

gynnsamma förutsättningar än privata företag. Det kan då finnas orsak att se över att 

prissättningen inte begränsar konkurrensen. 
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Med marknadsmässig prissättning avses den prisnivå som en motsvarande privat aktör 

skulle ha. Därmed ska priserna i princip bestämmas med beaktande av rörliga och fasta 

kostnader för konkurrensutsatt verksamhet, inkomster, investeringsutgifter, finansiella 

kostnader. Marknadsmässig prissättning förutsätter att ett rimligt avkastningskrav beaktas 

i den ekonomiska verksamheten och prissättningen. Även om det har bestämts att den 

offentliga näringsverksamheten inte syftar till vinst, förutsätter tillgodoseendet av 

konkurrensneutraliteten minst att rimliga avkastningskrav beaktas i den offentliga 

sammanslutningens ekonomiska verksamhet och prissättning. 

 

Om den offentliga aktörens pris understiger det pris som privata företag tar ut, kan det 

indikera att alla kostnader inte täcks eller att den offentliga aktören verkar under mer 

gynnsamma förutsättningar än privata företag. Det kan då finnas orsak att se över att 

prissättningen inte begränsar konkurrensen.  

 

I dagsläget har Aquarena samma pris som när anläggningen drevs på entreprenad varvid 

förvaltningen bedömer priserna som marknadsmässiga då anläggningen drevs marknads-

mässigt före övertagandet i kommunal drift. 

 

Slutsatser 

Kommunala taxor ska bygga på självkostnadsprincipen innebärande att man ska undvika 

att ett ekonomiskt överskott uppstår i verksamheten. Det är dock oerhört svårt att ställa 

samman en självkostnadskalkyl då kommunen inte har någon erfarenhet av att driva 

anläggningen. Kommunen har vid övertagandet haft som en av förutsättningarna att 

tidigare entreprenörs taxor skall gälla under det första verksamhetsåret, vilket också har 

kommunicerats till medborgare och företag. 

 

Kommunala taxor ska bygga på självkostnadsprincipen innebärande att man ska undvika 

att ett ekonomiskt överskott uppstår i verksamheten. Det är dock oerhört svårt att ställa 

samman en självkostnadskalkyl då kommun inte har någon erfarenhet av att driva 

anläggningen. Det finns ingen aktör i närområdet som har samma aktiviteter som 

Aquarena erbjuder med bad, gym och annan träning Kommunen har vid övertagandet haft 

som en av förutsättningarna att tidigare entreprenörs taxor skall gälla under det första 

verksamhetsåret, vilket också har kommunicerats till medborgare och företag. 

 

Sett till Konkurrensverkets riktlinjer för marknadsmässig prissättning kan Sollefteå 

kommun inte ha priser som riskerar att snedvrida konkurrensen i närområdet. Frågan är 

emellertid inte okomplicerad då den kommunala budgeten avser hela anläggningen 

innefattande bad, vattenrening, fastighet mm. där det inte finns någon aktör på den privata 

marknaden. 

Prisjämförelsen måste alltså begränsas till gym och gruppträning, men även där skiljer sig 

verksamheterna åt något och därmed också prissättningen. 

Sett till enbart gymträning har Aquarena den lägsta taxan av de gym som idag finns i 

Sollefteå. Vad gäller andra kommunalt drivna gym varierar siffrorna utifrån de 
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kommunernas lokala förutsättningar, så den jämförelsen är svår att göra men i den 

jämförelsen har inte Aquarena de lägsta taxorna. 

 

Aquarena byggdes då det gamla badhuset, som innehöll ett föreningsdrivet gym, var 

uttjänt. Det främsta argumentet för kommunfullmäktiges beslut var folkhälsan i Sollefteå 

och fördelarna för kommunmedborgarna att ha en tillgänglig friskvårdsanläggning med 

brett utbud. Beslutet innebar också att driften av hela anläggningen skulle läggas ut på 

entreprenad under en avtalstid av 8 år för att drivas affärsmässigt. För att kunna få 

jämförbara data med att ha driften i kommunal regi och driften på entreprenad kan utbud 

och prissättning inte skilja sig markant då viljeinriktningen är att göra en utvärdering 

senast 1/1 2023 för att återigen ta ställning till om driften ska ske på entreprenad och 

upphandlas. 

 

Emellertid. Då Aquarena nu har investerat i ny gymutrustning jämfört med tidigare då 

driften skedde på entreprenad kan det vara befogat med en justering av priserna för 

gymträningen. Vad gäller funktionell träning så är priserna idag desamma som när 

friskvårdsanläggningen drevs på entreprenad. Efter detta har ett privat alternativ etablerat 

sig med en högre prisnivå.  

 

Den funktionella träningen ”boxen” invigdes på Aquarena redan 2017-12-06 och 

prisbilden är den samma som fanns under entreprenaden. Efter övertagandet har en vägg 

flyttats vilket har ökat ytan för funktionell träning med ca 30 m2. Antalet pass har genom 

åren varierat i antal, beroende på tillgången till instruktörer, men ligger idag på en 

liknande nivå som när den så kallade ”boxen” invigdes. Ovanstående talar också för en 

höjning av den delen i träningsavgifterna (Gym och funktionell träning).  

 

Förvaltningens förslag till prisjusteringar 

Förvaltningen föreslår kommunfullmäktige att justera priserna på Aquarena enligt nedan 

• Endast bad    249 kr/månad 

• Endast gym   299 kr/månad 

• Endast gruppträning / funktionell träning 299 kr/månad 

• Bad och Gym   399 kr/månad 

• Bad och gruppträning/ funktionell träning 399 kr/månad 

• Gym och gruppträning / funktionell träning 399 kr/månad 

• Bad, gym och gruppträning/ funktionell träning 499 kr/månad 

 

Förslaget är att betrakta som ett förslag utifrån ovanstående lagstiftning och den prisbild 

som funnits under den tid som anläggningen drevs av en privat aktör med kommunalt 

driftsbidrag samt de priser som föreligger på de privatdrivna anläggningarna i Sollefteå 
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tätort. Gällande den funktionella träningen på Aquarena föreslås den ingå i grupptränings- 

abonnemanget. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår fullmäktige att fastställa taxorna på Aquarena enligt nedan: 

 

Engångsentré 

Barn under 2 år (i betalande vuxens sällskap) 0 kr 

Barn 2 – 11 år.    35 kr 

Ungdom 12 – 18 år  65 kr 

Student (uppvisande av mecenatkort)  65 kr 

Senior (över 60 år)  65 kr 

Vuxen   90 kr 

Liten grupp (1 vuxen, 2 barn)  145 kr 

Mellan grupp (2 vuxna, 2 barn)  225 kr 

Stor grupp (2 vuxna, 4 barn)  290 kr 

Klippkort 10 gånger valfri aktivitet 

Barn 2 – 11 år. 300 kr 

Ungdom 12 – 18 år 600 kr 

Student (uppvisande av mecenatkort) 600 kr 

Senior (över 60 år) 600 kr 

Vuxen 800 kr 

Årskort (Autogiro, kontant) 
Månadskort endast bad   249 kr/mån – 2700 kr/år 

Månadskort endast gym   299 kr/mån – 3300 kr/år 

Månadskort gruppträning / funktionell träning 299 kr/mån – 3300 kr/år 

Månadskort bad och gym  399 kr/mån – 4400 kr/år 

Månadskort bad och gruppträning /funktionell träning 399 kr/mån – 4400 kr/år 

Månadskort gym och gruppträning / funktionell träning 399 kr/mån – 4400 kr/år 

Månadskort bad, gym och gruppträning / funktionell träning 499 kr/mån - 5200 kr/år 

 

Barn 2-11 år 60% rabatt på årskort 

Ungdom 12 – 18 år 20% rabatt på alla årskort 

Student / senior 20% rabatt på alla årskort. 

 

Priserna föreslås gälla från 2021-01-01fram till dess föreslås dagens priser gälla. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Örjan Abrahamsson – KS 231/2020-1, 2 

Synpunkter Hero Fitness, 2020-09-30, KS 231/2020-4 
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Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen besluta 

 

- att justera Aquarenas taxor enligt förvaltningens förslag. 

 

- att de nya taxorna ska gälla fr.o.m. 2020-11-01 

 

Förslag till beslut på mötet  

Johan Andersson (C) föreslår att ledarledda aktiviteter i boxen ska kosta 200 kronor extra 

och ett krav är att det kombineras med minst en aktivitet/abonnemang som kunden har. 

Enligt följande modell: Nämligen bad + boxen 449 kr/månad, gym + boxen 499 

kr/månad, gruppträning + boxen 499 kr/månad, 2 aktiviteter/abonnemang + boxen 599 

kr/månad och 3 aktiviteter/abonnemang + boxen 699 kr/månad.    

 

Åsa Sjödén (S) föreslår att ärendet återremitteras för att utreda;  

• Hur påverkar en tilläggskostnad på 200 kr/månad för boxen, enligt förslaget, de 

ekonomiska förutsättningarna för anläggningen?   

 

Nämligen bad + boxen 449 kr/månad, gym + boxen 499 kr/månad, gruppträning + 

boxen 499 kr/månad, 2 aktiviteter/abonnemang + boxen 599 kr/månad och 3 

aktiviteter/abonnemang + boxen 699 kr/månad.   

• Förvaltningen uppdras att ta fram ett förslag på heltäckande prislista vad gäller 

månadskort, årskort och övriga priser utifrån detta förslag till förändring vad 

gäller boxens prissättning.   

 

Beslutsgång  

Ordförande Johan Andersson (C) frågar om Kommunstyrelsen beslutar att återremittera 

ärendet med motiveringen från Åsa Sjödén (S). Finner så.  
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§ 168 Dnr KS 241/2020 

 

Bildande av ett Landsbygdsråd i Sollefteå 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

- att bilda ett Landsbygdsråd för Sollefteå kommun. Rådet ska bestå av åtta leda-

möter som utses av Lokal Utveckling Sollefteåbygden (LUS), en ledamot som 

utses av LRF, en ledamot som utses av Norra Skog, samt kommunstyrelsens ord-

förande, kommunstyrelsens vice ordförande, oppositionsråd, kommundirektör och 

landsbygdsutvecklare. 

 

- att uppdra till Landsbygdsrådet att ta fram mätbara mål (på detaljnivå) för Lands-

bygdsrådets arbete. 

 

 

Ärendebeskrivning 

Samhällsutvecklingsutskottet beslutade 2019-01-22 om att bilda ett Landsbygdsråd för 

Sollefteå kommun i syfta att främja landsbygdsutveckling, landsbygdssäkra beslut, till-

varata idéer, vara initiativtagare i landsbygdsfrågor, vara ett ömsesidigt forum för utbyte 

av information och vara landsbygdens röst i dialog med kommunens politiker och tjänste-

personer.  

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen har haft i uppdrag att arbeta fram en modell för ett landsbygdsråd. Arbetet 

har skett i dialog med Lokal Utveckling Sollefteåbygden (LUS), kommunledningen samt 

Näringslivsrådet. Erfarenheter har också inhämtats från bland andra Örnsköldsviks 

kommun. 

Vid bildande av ett Landsbygdsråd bör man säkerställa en nära samverkan mellan 

Näringslivsrådet och Landsbygdsrådet, då många frågor tangerar båda rådens uppdrag. 

 

Ett förslag till reglemente för Landsbygdsrådet, liknande Näringslivsrådets, har disku-

terats. För att skapa delaktighet i arbetet med Landsbygdsrådets slutliga utformning så 

föreslås de utsedda ledamöterna ges i uppdrag att utarbeta ett slutligt förslag som över-

lämnas till Samhällsutvecklingsutskottet för vidare hantering. 

 

Förvaltningen ser för övrigt positivt på bildandet av ett Landsbygdsråd för Sollefteå 

kommun. 
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Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår Samhällsutvecklingsutskottet att föreslå Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige  

- Att besluta om att bilda ett Landsbygdsråd för Sollefteå kommun. Rådet ska bestå 

av åtta (8) ledamöter som utses av Lokal Utveckling Sollefteåbygden (LUS), en 

(1) ledamot som utses av LRF, en (1) ledamot som utses av Norra Skog samt 

kommunstyrelsens ordf, kommunstyrelsens vice ordf, oppositionsråd, kommun-

direktör och landsbygdsutvecklare. 

 

- Att uppdra till Landsbygdsrådet att lämna förslag till reglemente för rådet. För-

slaget ska utgå från Näringslivsrådets reglemente och överlämnas till Samhällsut-

vecklingsutskottet senast 2021-01-01. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag till finansiering 

Ersättning till landsbygdsrådets externa ledamöter ska utgå enligt kommunens reglemente 

för arvoden och ersättningar för förtroendevalda beslutade av Kommunfullmäktige.  

Arvoden ska kostnadsföras på id. XXXXXX.     

Samråd 

Bildandet av Landsbygdsrådets mål, syfte och arbetsuppgifter har diskuterats under våren 

2020 inom Kommunledningen, med Lokal Utveckling Sollefteå (LUS), och med Närings-

livsrådet. 

 
Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Kerstin Brandelius – KS 241/2020-1 

 

Utskottet för Samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen besluta 

 

- att bilda ett Landsbygdsråd för Sollefteå kommun. Rådet ska bestå av åtta leda-

möter som utses av Lokal Utveckling Sollefteåbygden (LUS), en ledamot som 

utses av LRF, en ledamot som utses av Norra Skog, samt kommunstyrelsens ord-

förande, kommunstyrelsens vice ordförande, oppositionsråd, kommundirektör och 

landsbygdsutvecklare. 

 

- att ett kompletterat förslag till reglemente för Landsbygdsrådet ska presenteras för 

Kommunstyrelsen 2020-10-06 

 

- att uppdra till Landsbygdsrådet att ta fram mätbara mål (på detaljnivå) för Lands-

bygdsrådets arbete. 
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Förslag till beslut på mötet 

Johan Andersson (C) föreslår att kommunstyrelsen ska föreslå kommunfullmäktige att ge 

bifall till punkt 1 och 3. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) frågar om Kommunstyrelsen föreslår 

kommunfullmäktige att ge bifall enligt förslag från Johan Andersson (C). Finner så. 
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§ 169 Dnr KS/247/2020    

    

Underhållsplaner för- och grundskolor i Sollefteå kommun 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

- att uppdra till förvaltningen att tillsammans med Solatum, upprätta underhålls-

planer för kommunens samtliga skolor och förskolor, både de som ägs av 

kommunen som de som ägs av Solatum, med start omgående. 

 

- att planerna presenteras regelbundet för Utskottet för Unga och lärande. 

 

Ärendebeskrivning  

Fastighetsorganisationen är för närvarande under utredning och ambitionen är 

att beslut i frågan ska fattas under vintern 2020/2021. 

 

Sollefteå kommuns skolor och förskolor lider av ett eftersatt underhåll, vilket 

drabbar våra verksamheter, personalen, barnen, ungdomarna och i förlängningen 

även kommunens ekonomi. Det eftersatta underhållet påverkar i förlängningen 

även skolresultaten i Sollefteå kommun. 

 

Oavsett vilken väg som väljs och vilka beslut som fattas vad gäller fastighetsutredningen, 

krävs det att underhållsplaner upprättas och verkställs. Det är därför av största vikt att 

arbetet med detta påbörjas omgående. 

 

Utskottet för Unga och lärandes förslag till beslut 

Utskottet för Unga och lärande föreslår 

Kommunstyrelsen besluta 

 

- att uppdra till förvaltningen att tillsammans med Solatum, upprätta underhålls-

planer för kommunens samtliga skolor och förskolor, både de som ägs av 

kommunen som de som ägs av Solatum, med start omgående. 

 

- att planerna presenteras för Utskottet för Unga och lärande 2020-10-15. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Åsa Sjödén (S) föreslår att återkoppling ska ske regelbundet till utskottet för unga och 

lärande.  

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) frågar om Kommunstyrelsen beslutar enligt utskottets 

förslag till beslut med Åsa Sjödén (S) förslag till ändring. Finner så. 
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§ 170 Dnr KS 95/2020    

  

Svar på Medborgarförslag - Avgiftsfria mensskydd till 
livmoderbärare 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

- att medborgarförslaget anses besvarat.  

- att uppdra till förvaltningen att fortsätta arbetet med att göra mensskydd mera 

lättillgängliga på våra skolor. 

 

Ärendebeskrivning 

Malvina Falk-Hamberg har inkommit med ett medborgarförslag gällande ”Avgiftsfria 

mensskydd till livmoderbärare”.  

 

Av medborgarförslaget framgår att det ”idag finns mensskydd i reserv hos skol-

sköterskan, som eleverna då får gå till och be om ett mensskydd. Det vill säga om 

eleverna har tur att det finns en skolsköterska på skolan den dagen, eller någonsin.” 

Medborgaren tydliggör att mensskydd bör finnas lättillgänglig för våra unga kvinnor i 

skolorna så att eleverna ska kunna hämta ett mensskydd, i automater eller utifrån en 

annan praktisk lösning, när eleverna behöver. 

Förslaget som framförs i medborgarförslaget är; 

”att Sollefteå kommun inför avgiftsfria mensskydd på samtliga av kommunens grund-

skolor som har livmoderbärare i fertil ålder”. 

 

Förvaltningens bedömning 

Inledningsvis vill förvaltningen bemöta kring skolsköterskornas tillgänglighet. Skolorna 

har god tillgång till skolsköterskor vilket medför att skolsköterskor finns på alla skolor, 

dock har inte alla skolor skolsköterska alla dagar. Fördelningen av skolsköterskor baseras 

på elevantal och stadier för att tillgänglighet ska råda, skolsköterskorna ska kunna delta i 

det förebyggande och hälsofrämjande elevhälsoarbetet i respektive skola samt för att 

skolhälsovårdens basprogram med hälsosamtal och vaccinationer ska kunna genomföras. 

 

Förvaltningen har, via kontakt med skolhälsovården, i detalj efterfrågat hur eleverna idag 

kan hämta ett mensskydd när så behövs. Det framkommer att det finns ett flertal olika 

lösningar; 

 

- Skolor där skolsköterskan är på plats varje dag finns mensskydd dels hos skol-

sköterskan, dels på toaletten i närheten av skolsköterskans mottagning.  

- Skolor där skolsköterskan inte är på plats alla dagar, i mindre F-6 skolor, finns 

mensskydd att tillgå hos sköterskan de dagar skolsköterskan är på plats samt på 
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toalett i närheten av skolsköterskans rum i skolor som har sådana mottagnings- 

lokaler. För att det ska finnas mensskydd tillgängliga även i dessa skolor, när 

sköterskan inte är på plats, finns mensskydd att tillgå hos mentorer/ lärare. 

Enstaka skolor har mensskydd även på elevtoalett. 

- I dialog med skolhälsovårdens företrädare ses också möjligheten att mensskydd 

kan finnas i F-6 skolornas i lärarrum eller på annan plats där eleverna enkelt kan 

hämta. Den dialogen kommer att föras ut via skolsköterskorna i respektive skola. 

 

Det finns inte uppmonterade automater med mensskydd i grundskolorna. 

 

Förvaltningen bedömer därmed att elever som är livmoderbärare i fertil ålder i grund-

skolan har avgiftsfria mensskydd, under skoltid, när eleverna behöver. Det finns idag ett 

flertal praktiska lösningar och, som beskrivs i ovan, aktualiseras dialogen för att ytter-

ligare förenkla för elever att hämta ett mensskydd. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att medborgarförslaget anses besvarat då det redan idag finns avgiftsfria mensskydd 

under skoltid, i samtliga av kommunens grundskolor som har livmoderbärare i fertil ålder. 

 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag, Malvina Falk-Hamberg – KS 95-2020-1 

Förvaltningsyttrande, Siv Sjödin – KS 95/2020-3  

 

Utskottet för Unga och lärandes förslag till beslut 

Utskottet Unga och lärande föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

- att medborgarförslaget anses besvarat.  

 

Förslag till beslut på mötet 

John Åberg (S) med biträde av Åsa Nilsson (S) och Johan Andersson (C) föreslår följande 

tillägg ”Att uppdra till förvaltningen att fortsätta arbetet med att göra mensskydd mera 

lättillgängliga på våra skolor.” 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) frågar om Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige att besluta enligt utskottets förslag med tillägg av John Åberg (S). 

Finner så. 
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§ 171 Dnr KS 241/2020    

  

Fastställande av Reglemente för landsbygdsrådet  
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att fastställa Reglemente för Landsbygdsrådet.  

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning  

Ärende gällande att skapa ett landsbygdsråd finns på dagordningen till Kommunstyrelsen 

sammanträde 2020-10-06. Landsbygdsutvecklare Kerstin Brandelius har tagit fram ett 

förslag till Reglemente som ska tydliggöra arbetsformer osv för rådet.  

 

Kommunstyrelsen har nu att behandla förslaget och slutligen föreslå Kommunfullmäktige 

att besluta om att fastställa Reglementet för Landsbygdsrådet.  

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 

 -  

 

Beslutsunderlag/Lagrum  

Förslag till reglemente, KS 241/2020-3  

 

Förvaltningens förslag till beslut  

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige fastställa Reglemente för 

Landsbygdsrådet. 
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§ 172 Dnr KS 259/2020    

  

Politiskt uppdrag - Se över medborgarkontorens utbud och 
möjligheter  
Beslut 

 
Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att uppdrag till förvaltningen att 

 

- Utred möjligheter/nyttan med att skapa fler distansarbetsplatser på 

medborgarkontoren. 

- Se över samlokaliseringsmöjligheter med andra huvudmäns verksamheter. 

- Utred nuvarande medborgarkontor med fokus på utveckling, decentralisering och 

medborgarnytta. 

- Utred vilka kommunala verksamheter som skulle kunna decentraliseras till 

medborgarkontor. 

- Utred de lokala rådens verksamhet, upplägg, funktion och koppling till 

medborgarkontoren.  

 

Ärendebeskrivning 

Det är dags att se över medborgarkontorens syfte och möjligheterna till decentralisering 

av kommunens verksamheter. Digitaliseringen har förändrat behovsbilden kring 

medborgarservice, samtidigt som corona-epidemin visat på behoven av redundans och 

möjligheter att arbeta på distans. 

 

Bakgrund 

Kommunstyrelsen beslutade 2004-05-11, § 101, att inrätta medborgarkontor i Junsele, 

Ramsele och Näsåker. Tanken var att motverka centralisering och motverka att den 

enskilde fått stå tillbaka till förmån för åtgärder som gynnat den enskilde huvudmannen. 

Utöver kommunal service var det även tänkt att de kommunala verksamheterna skulle 

kompletteras med service från andra huvudmän. Utvecklingen av medborgarkontoren 

skulle ske med hjälp av lokal förankring i de lokala råden på respektive ort. 

Sedan inrättandet av medborgarkontoren har deras syfte och existens genomlysts ett antal 

gånger, t ex 2007 och 2013. 

 

Sammantaget har genomlysningarna visat att behovet av fysisk kontakt med kommunen 

minskat i takt med digitaliseringen samt att det varit svårt att få till effektiva processer 

mellan kontoren och kommunhuset i Sollefteå. Fördelarna har varit medborgarnöjdhet (i 

och med att kommunen signalerat närvaro utanför huvudorten). Det går även att hävda en 

viss redundans vid t ex kriser och valarbete. 
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Att kommunens verksamheter är närvarande och spridda över Sollefteå kommuns 

geografiska yta är viktigt och förtroendeskapande. Tanken med medborgarkontoren och 

de lokala råden var goda, men frågan är om de någonsin fått en ärlig chans att fungera 

som det var tänkt. En tät dialog och samverkan med såväl politik i kommunstyrelsen som 

tjänstepersonerna i kommunhuset i Sollefteå var målbilden.  

 

Utvecklingen går framåt och såväl arbetssätt som möjligheter att möta våra 

kommuninvånare har förändrats under dessa knappt tjugo år. Vi finner därför det önskvärt 

att åter sätta medborgarkontoren i fokus och utreda hur vi kan utveckla dessa för en stärkt 

närvaro i hela kommunen och en stärkt lokal demokrati och medborgarfokus med 

decentralisering som ledstjärna.  

 

Att möjliggöra för fler distansarbetsplatser vid våra medborgarkontor skulle kunna öka 

attraktionskraften för Sollefteå kommun som arbetsgivare. Denna utredning ska göras 

grundligt och skickas ut på remiss till bland annat byalagen och de lokala råden, det 

senaste aktiva rådet på respektive ort. 

 

Ett viktigt förhållningssätt att ha med sig i utredningen är att det inte behöver se exakt 

likadant ut i Ramsele, Junsele och Näsåker utan att verksamheten bör anpassas efter 

lokala förutsättningar och efterfrågan.  

 

Uppdrag till förvaltningen 

- Utred möjligheter/nyttan med att skapa fler distansarbetsplatser på 

medborgarkontoren. 

- Se över samlokaliseringsmöjligheter med andra huvudmäns verksamheter. 

- Utred nuvarande medborgarkontor med fokus på utveckling, decentralisering och 

medborgarnytta. 

- Utred vilka kommunala verksamheter som skulle kunna decentraliseras till 

medborgarkontor. 

- Utred de lokala rådens verksamhet, upplägg, funktion och koppling till 

medborgarkontoren.  

Beslutsunderlag 

Underlag Johan Andersson (C), KS 259/2020-1 
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§ 173 Dnr KS    

  

Bildande av Styrgrupp för Ådalsbanan  
Beslut 

 
Kommunstyrelsen beslutar att 

 

Kommunen ska delta i arbetet för persontrafik på Övre Ådalsbanan. 

Kommunalråd och oppositionsråd ska representera Sollefteå kommun i den styrgrupp 

som ska leda arbetet för persontrafik på Övre Ådalsbanan. 

Berörda tjänstemän ska delta i arbetet efter behov.  

 

Ärendet 

 

Bakgrund  

Trafikverket rustar upp Övre Ådalsbanan, sträckan Västeraspby – Långsele, under 

perioden 2019-2023. Upprustningen kommer bland annat innebära att räls och 

kontaktledningar byts, banvallen förstärks och att överfarter säkras eller tas bort. Avsikten 

med upprustningen är att hastigheten ska öka från 30-40km/h till 80km/h. Den totala 

investeringen kostar omkring 700 mkr och innebär nya förutsättningar inte bara för 

godstrafik utan också för persontrafik. 

 

I en utredning som genomförts inom länsstyrelsens projekt Mittstråket konstateras att 

persontrafik på Övre Ådalsbanan via Sollefteå kan minska restidskvoten (restidsrelationen 

mellan bil och kollektivtrafik) från ca 1,4 till mindre än 1,0 på sträckan Umeå – Östersund 

– (Åre). Det betyder att kollektivtrafik har potential att vara ett attraktivt resalternativ till 

bil. 

Detta ligger helt i linje med det regionala trafikförsörjningsprogrammets målsättning om 

att resurseffektivt öka resandet i prioriterade stråk. Ambitionerna för 2030 är bland annat 

att restiden med tåg ska vara kortare än den med bil samt att den linjelagda trafiken 

tidsmässigt ska konkurrera med bil. Därtill är ambitionen att det ska finnas persontrafik 

på övre Ådalsbanan. 

 

Med bakgrund i den stora investering som nu genomförs samt de politiska ambitioner 

som finns fastställda har Kramfors och Sollefteå kommuner, tillsammans med 

representanter från Region Västernorrland, initierat ett arbete som är bakgrunden till 

denna skrivelse. 
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Förvaltningens bedömning  

 

Förslag om att inrätta en styrgrupp 

Utifrån de målsättningar och förutsättningar som kommer att råda efter 2023 bör ett 

arbete påbörjas för att analysera hur, var, och när persontrafik kan starta på Övre 

Ådalsbanan. Styrgruppen behöver i det sammanhanget även belysa trafikstartens 

samhällsekonomiska effekter för kommunerna och regionen, både för banan i sig och i 

dess förlängning mot Östersund respektive Umeå. Det finns frågetecken kring 

finansiering, infrastruktur, trafikupplägg och i förlängningen också kring vilka övriga 

regioner och kommuner som är berörda av eventuell trafik som behöver besvaras för att 

komma vidare. Arbetet kommer därför att behöva samordnas med annan 

infrastrukturplanering i norra Sverige. 

 

Arbetet med att ge svar på de frågeställningar som finns bör formaliseras via tillskapandet 

av en politisk styrgrupp bestående av kommunalråd, regionråd samt respektive 

oppositionsråd. Till styrgruppens arbete kan tjänstemän från respektive organisation 

användas som resurs utifrån behov. 

 

Styrgruppen bör bestå av representanter från de kommuner och regioner som berörs av 

tågtrafiken på sträckan (Åre) – Östersund – Sollefteå - Umeå. Region Västernorrland har 

redan fattat beslut om att delta i styrgruppen. Kramfors planerar för beslut i oktober 2020 

och både Bräcke och Ragunda kommuner har visat intresse att också delta i arbetet.  

 

Ekonomi och finansiering 

Befintliga resurser i form av personal kan komma att användas i arbetet.  

På sikt kan arbetet leda till behov av utredningar vilket kan komma att behöva 

finansiering delvis från Sollefteå kommun. 

 

Måluppfyllelse 

Ett funktionellt och sammanhållet system för hållbart resande är en av den regionala 

utvecklingsstrategins prioriteringar, vilket persontrafik på Övre Ådalsbanan kan vara en 

del i att uppfylla. 

Sollefteå kommun har i översiktsplanen ett ställningstagande som säger att Övre 

Ådalsbanan ska fortsatt upprustas.  

 

Det regionala trafikförsörjningsprogrammets har en målsättning om att resurseffektivt öka 

resandet i prioriterade stråk. Ambitionerna för 2030 är bland annat att restiden med tåg 

ska vara kortare än den med bil samt att den linjelagda trafiken tidsmässigt ska 

konkurrera med bil. Därtill är ambitionen att det ska finnas persontrafik på Övre 

Ådalsbanan. 

 

Ett formaliserat arbete för persontrafik på Övre Ådalsbanan ligger således i linje med de 

politiska ambitioner som finns för både kommunens och länets kollektivtrafik. 
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Samråd 

Tillsammans med politiker och tjänstemän från Kramfors, Sollefteå och Region 

Västernorrland har förslaget diskuterats och förankrats. Inför detta förslag har två möten 

ägt rum, ett i november 2019 och ett i februari 2020 tillsammans med Sollefteå och 

Regionen. Frågan om persontrafik och arbetsformer har vidare diskuterats tillsammans 

med Bräcke och Ragunda kommuner i september månad. Både Bräcke och Ragunda har 

visat intresse om att delta i arbete.  

 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunen ska delta i arbetet för persontrafik på Övre Ådalsbanan. 

Kommunalråd och oppositionsråd ska representera Sollefteå kommun i den styrgrupp 

som ska leda arbetet för persontrafik på Övre Ådalsbanan. 

Berörda tjänstemän ska delta i arbetet efter behov. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

Skickas till 

Kollektivtrafikmyndigeten i Västernorrlands län 

Region Västernorrland 

Kramfors kommun 

Bräcke kommun 

Ragunda kommun 

Trafikverket 
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§ 174 Dnr KS 57/2020    

  

Fastställande av direktiv för utredning av kommunkoncernens 
fastighetsorganisationen 
Beslut 

 
Kommunstyrelsen beslutar att fastställa de av förvaltningen föreslagna 

utredningsdirektiven. 

 

Följande ska redas ut: 

• Definition – branschmässig definition saknas för drift och underhåll 

• Resurser – vad kostar olika delar? 

• Resursanvändning – vad går resurserna till? Tid och pengar. 

• Hur ser organisationen ut? 

• Vilka synergier finns idag och vilka kan uppnås framöver? 

 

 

Information 

Niklas Nordén, Ekonomichef, informerar om förslag till direktiv för utredningen. 

 

Förvaltningen föreslår att följande ska redas ut: 

• Definition – branschmässig definition saknas för drift och underhåll 

• Resurser – vad kostar olika delar? 

• Resursanvändning – vad går resurserna till? Tid och pengar. 

• Hur ser organisationen ut? 

• Vilka synergier finns idag och vilka kan uppnås framöver? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Niklas Nordén, Ekonomichef 

Maria Lindsbo, utredare 
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§ 175 Dnr KS 57/2020    

  

Valärende - Bildande av Styrgrupp för utredning av 
Kommunkoncernens fastighetsorganisationen 
Beslut 

 
Kommunstyrelsen beslutar att 

 

Välja följande till styrgrupp; 

Maria Wennberg (C) 

Åsa Sjödén (S) 

Jörgen Åslund (VI) 

Jörgen Andersson (V) 

Roger Westerlund (-) 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen har beslutat att tillsätta en styrgrupp för utredning av 

Kommunkoncernens fastighetsorganisation. 

 

Kommunstyrelsen har nu att välja vilka ledamöter som ska delta i gruppen. 

 

Förslagna namn; 

 

Johan Andersson (C) föreslår Maria Wennberg (C) 

John Åberg (S) föreslår Åsa Sjödén (S) 

Birgitta Häggkvist (VI) föreslår Jörgen Åslund (VI) 

Sebastian Nygren (V) föreslår Jörgen Andersson (V) 

Roger Westerlund (-) föreslår Roger Westerlund (-) 

 

- (M) 

- (SD) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Sekretariatet – Guniris Jonasson 
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§ 176 Dnr KS 7/2020 

 

Delgivningar 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

att delgivningarna noteras och läggs till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Följande handlingar har lämnats till kommunstyrelsen för delgivning. 

 

Svea Hovrätt – avslag prövningstillstånd. Utdömande av vite. 

Protestlistor ärende ” Omstrukturering av boenden för vuxna inom Funktionsstöd”, DNR 

KS 83/2020  

Svar till protestlista gruppbostadsnedläggning Trädgårdsvägen Junsele 

Nämnden för hållbar utveckling, protokollsutdrag § 75 Åtgärdsvalsstudie för persontrafik 

i Ådalen. 

Förvaltningsrätten Umeå, Bifall till Sollefteå kommuns överklagande av 

Migrationsverkets beslut angående resursperson till förskolebarn. 

Inbjudan till Regionen samt svar från regionen angåeden förslag till neddragningar. 

Inbjudan till Försvarsmakten att se över Sollefteå kommuns förutsättningar för 

återetablering. 

Svar från Försvarsmakten 

Inbjudan Framtidens boende – Mat och liv i Glesbygd. 4 nov. 

Inbjudan Hemab – Biogasdag 22 oktober. 

Jävsnämnden nr 34-39. 
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§ 177 Dnr KS 6/2020 

 

Delegeringsbeslut 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

att delegeringsbesluten läggs till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Till kommunstyrelsens sammanträde har följande delegationsbeslut lämnats för 

redovisning. 

 

- Kommunstyrelsen 
-  
Datum  Ärendetyp  Beslut  Delegat  

2020-08-

11 

B013 9/2020  KS ordf Johan Andersson 

2020-09- B011 11/2020 Fullmakt Maria 

Söderlund 

KS ordf Johan Andersson 

- Utskottet för Vård och omsorg 

20200812 §§ 148S-165S; 20200826 §§ 166S-177S 

20200909 §§ 178S-190S; 200930 §§ 191S-208S 

 

 

Ärendetyp Antal ärenden 

Ansökan LVU, förvaltningsrätten 2 

Ansökan om vårdnadsöverflytt 1 

Ansökan till förvaltningsrätten om LVM 1 

Begäran om förlängd utredningstid 4 

Begäran om överflyttning av ärende 1 

Bistånd enligt SoL, familjehemsplacering 2 

Bistånd enligt SoL, förlängd institutionsvistelse 2 

Bistånd enligt SoL, institutionsbehandling 3 

Bistånd SoL, familjehemsplacering 1 

Bistånd SoL, institutionsbehandling 2 

Delgivning av domar 3 

Delgivning av handlingar 3 

Godkännande av familjehem 4 

Nedläggelse av faderskapsutredning 1 
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Placering enligt LVU, familjehem 1 

Rapportering ej verkställda beslut 1 

Upphörande av LVU 1 

Yttrande till kammarrätten över besvär 2 

Övervägande enligt LVU, familjehemsplacering 1 

Övervägande enligt LVU, flyttningsförbud 1 

Övervägande enligt LVU, umgängesbegränsning 2 

Övervägande enligt LVU, umgängesbegränsning 

och hemlighållande av vistelseort 

1 

Övervägande enligt SoL, familjehemsplacering 2 

Övervägande LVU, familjehemsplacering 4 

Övervägande placering enligt LVU, familjehem 7 

Övervägande placering enligt SoL, familjehem 2 

Övervägande SoL, familjehemsplacering 3 

Övervägande vård enligt LVU 1 

 
- Utskottet för Samhällsutveckling 

Beslutsnummer Händelsedatum Rubrik 

Ks-2020-842 2020-09-02 Beslut om bygglov 

Ks-2020-922 2020-09-03 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-927 2020-09-02 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-928 2020-09-02 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-930 2020-08-28 Tillfälligt slutbesked 

Ks-2020-932 2020-08-31 Slutbesked 

Ks-2020-933 2020-08-31 Intyg om registrering av livsmedelsanläggning 

Ks-2020-935 2020-09-01 Beslut om bergvärme 

Ks-2020-936 2020-09-01 Begäran om polishandräckning 

Ks-2020-937 2020-09-02 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-938 2020-09-01 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-939 2020-09-02 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-940 2020-09-02 Beslut 

Ks-2020-941 2020-09-02 Slutbesked 

Ks-2020-942 2020-09-02 Beslut om serveringstillstånd 

Ks-2020-943 2020-09-02 Slutbesked 

Ks-2020-944 2020-09-02 Slutbesked 

Ks-2020-945 2020-09-02 Startbesked 

Ks-2020-946 2020-09-02 Startbesked 

Ks-2020-947 2020-09-02 Beslut 

Ks-2020-948 2020-09-03 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-949 2020-09-03 Intyg om registrering av livsmedelsanläggning 
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Ks-2020-950 2020-09-04 Föreläggande 

Ks-2020-951 2020-09-03 Beslut 

Ks-2020-952 2020-09-03 Beslut 

Ks-2020-953 2020-09-04 Beslut om bygglov 

Ks-2020-954 2020-09-04 Nedgrävning av häst 

Ks-2020-955 2020-09-15 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-956 2020-09-07 Slutbesked 

Ks-2020-957 2020-09-07 Beslut 

Ks-2020-958 2020-09-08 Slutbesked 

Ks-2020-959 2020-09-08 Slutbesked 

Ks-2020-960 2020-09-08 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-961 2020-09-08 Beslut om bygglov 

Ks-2020-962 2020-09-08 Föreläggande 

Ks-2020-963 2020-09-09 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-964 2020-09-09 Beslut om bygglov och startbesked 

Ks-2020-965 2020-09-10 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-966 2020-09-09 Beslut om bygglov och startbesked 

Ks-2020-967 2020-09-09 Beslut 

Ks-2020-968 2020-09-09 Beslut 

Ks-2020-969 2020-09-09 Föreläggande 

Ks-2020-970 2020-09-10 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-971 2020-09-10 Beslut om bygglov och startbesked 

Ks-2020-972 2020-09-10 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-973 2020-09-10 Beslut om avgift 

Ks-2020-975 2020-09-17 Beslut om avgift 

Ks-2020-976 2020-09-11 Beslut 

Ks-2020-977 2020-09-11 Beslut 

Ks-2020-978 2020-09-11 Beslut 

Ks-2020-979 2020-09-14 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-980 2020-09-14 Beslut om bergvärme 

Ks-2020-981 2020-09-14 Föreläggande 

Ks-2020-982 2020-09-14 Slutbesked 

Ks-2020-983 2020-09-14 Beslut 

Ks-2020-984 2020-09-15 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-985 2020-09-15 Beslut om bygglov och startbesked 

Ks-2020-986 2020-09-15 Beslut om bygglov och startbesked 

Ks-2020-987 2020-09-15 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-989 2020-09-16 Beslut om bygglov 

Ks-2020-991 2020-09-15 Bekräftelse på mottagen anmälan och startbesked 

Ks-2020-992 2020-09-15 Bekräftelse på mottagen anmälan och startbesked 
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Ks-2020-993 2020-09-16 Beslut 

Ks-2020-994 2020-09-16 Beslut om bygglov 

Ks-2020-995 2020-09-17 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-997 2020-09-17 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-998 2020-09-17 Föreläggande 

Ks-2020-999 2020-09-21 Föreläggande 

Ks-2020-1000 2020-09-21 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1001 2020-09-18 Föreläggande 

Ks-2020-1002 2020-09-18 Slutbesked 

Ks-2020-1003 2020-09-18 Slutbesked 

Ks-2020-1004 2020-09-18 Slutbesked 

Ks-2020-1005 2020-09-18 Beslut om avgift 

Ks-2020-1006 2020-09-18 Beslut 

Ks-2020-1007 2020-09-18 Slutbesked 

Ks-2020-1008 2020-09-18 Slutbesked 

Ks-2020-1009 2020-09-18 Slutbesked 

Ks-2020-1010 2020-09-21 Föreläggande 

Ks-2020-1011 2020-09-21 Beslut om avgift 

Ks-2020-1012 2020-09-21 Beslut 

Ks-2020-1013 2020-09-22 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1014 2020-09-22 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1015 2020-09-22 Strandskyddsdispens 

Ks-2020-1016 2020-09-22 Beslut om ytjordvärme 

Ks-2020-1017 2020-09-22 Beslut om bergvärme 

Ks-2020-1018 2020-09-22 Föreläggande 

Ks-2020-1019 2020-09-23 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1020 2020-09-24 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1021 2020-09-23 Bekräftelse på mottagen anmälan och startbesked 

Ks-2020-1022 2020-09-23 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1023 2020-09-24 Bekräftelse på mottagen anmälan och startbesked 

Ks-2020-1024 2020-09-23 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1025 2020-09-24 Beslut om bygglov och startbesked 

Ks-2020-1026 2020-09-24 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1027 2020-09-28 Strandskyddsdispens 

Ks-2020-1028 2020-09-25 Beslut om bygglov och startbesked 

Ks-2020-1030 2020-09-25 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1032 2020-09-25 Beslut om bygglov och startbesked 

Ks-2020-1033 2020-09-25 Beslut om ytjordvärme 

Ks-2020-1034 2020-09-28 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1035 2020-09-28 Tillstånd enskilt avlopp 



 

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-10-06 

 

 

 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 
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Ks-2020-1036 2020-09-28 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1037 2020-09-29 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1038 2020-09-29 Bekräftelse på mottagen anmälan och startbesked 

Ks-2020-1039 2020-09-29 Tillstånd enskilt avlopp 

Ks-2020-1040 2020-09-29 Bekräftelse på mottagen anmälan och startbesked 

Ks-2020-1042 2020-09-30 Beslut 

Ks-2020-1043 2020-09-30 Beslut 

Ks-2020-1044 2020-09-30 Beslut 

Ks-2020-1045 2020-09-30 Beslut om bergvärme 

Ks-2020-1049 2020-09-30 Beslut 

 


